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Mededeling aan de raad – Voortgang toekomstvisie Hortus-Biotoop 

 

Op 8 juli 2024 informeerden wij uw raad over de voortgang van de toekomstvisie Hortus-Biotoop (nr. 74).  

 

Participatie 

In het najaar van 2023 hebben de huidige gebruikers van de Hortus-Biotoop hun visie op het gebied 

aangeleverd. In juni 2024 zijn er rondetafelgesprekken gehouden met maatschappelijke organisaties, bedrijven 

en adviesbureaus. Vervolgens hebben we op 16 juli 2024 drie inloopbijeenkomsten georganiseerd, waarbij we 

de eerste inzichten uit de participatie hebben gedeeld en informatie hebben opgehaald bij de bezoekers. Voor 

deze sessies hebben we naast de gebruikers en bewoners van het gebied, ook alle inwoners van Haren en 

Groningen uitgenodigd. Er kwamen in totaal ruim 200 belangstellenden. De participatiedocumenten zijn te 

raadplegen op de gemeentelijke projectwebsite. 

 

Analyses en onderzoeken  

De analyse van de participatie vormt één van de pijlers voor de toekomstvisie. Een tweede pijler wordt gevormd 

door de analyse op het voor dit gebied relevante beleid dat door uw raad vastgesteld is. Met behulp van de 

adviesbureaus ZUS en Bureau Buiten wordt er daarnaast gewerkt aan een ruimtelijke, programmatische en 

financiële analyse.  

 

In het afgelopen jaar hebben onderstaande onderzoeken plaatsgevonden:  

• Bouwtechnnisch onderzoek Biotoop; 

• Tuinhistorisch onderzoek; 

• Ecologisch onderzoek; 

• Bomeninventarisatie Biotoop en Hortus. 

 

De complexiteit en omvang van de analyses en rapporten is dusdanig dat het vormen van een toekomstvisie 

meer tijd vraagt dan verwacht. Daarom blijkt het niet mogelijk om de belofte voor een volgende 

participatieronde in het najaar van 2024 waar te maken. Er is meer tijd nodig voor de analyses en de verwerking 

van alle gegevens. Ook is er meer overleg nodig met de huidige gebruikers van het gebied en met de 

verschillende afdelingen binnen de gemeente. Bij dit laatste gaat het onder andere over beleidsontwikkelingen 

zoals de actualisatie van het Broedplaatsenbeleid. 

 

Vervolg  

In januari 2025 willen we de volgende participatiebijeenkomst organiseren. In februari of maart 2025 willen wij 

ook uw raad informeren en consulteren tijdens een beeldvormende sessie. We verwachten in Q3 van 2025 de 

toekomstvisie aan uw raad voor te kunnen leggen.  


